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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0006/2016 
Datum: 13. 10. 2016 
 
 

ZAPISNIK 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v četrtek, 13. oktobra 

2016, ob 16. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Radivoj Černe, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože Valentinčič 
(Lig), Mira Bandelj, Vladimir Kolmančič, France Pirih (prišel pri 5. točki dnevnega reda), Risto 
Djurić, Tina Gerbec, Jože Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, Klelija Dolenc, Hasib Brdar, 
Andreja Melink in Andraž Gregorčič (prišel pri 1. točki dnevnega reda) 
 
Odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, Metoda Humar, občinska 
uprava, Ljudmila Čibej Boltar, predsednica Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči (k 3. 
točki dnevnega reda) in prebivalci naselja Anhovo (k 2. točki dnevnega reda) 
 
Novinarji: Vanja Trkman in Karin Zorn 
 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodil pa podžupan 
Marko Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 13 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 
Potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 
Za zapisnik 12. redne seje je glasovalo 14 svetnikov. Z 12 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
 
Župan je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

2. Informacija o pobudi krajanov Anhovega proti umestitvi lesnopredelovalnega centra v 

Anhovem in zahteva za prepoved obratovanja podjetja SICLES. 

3. Razprava in sklepanje o II. Rebalansu proračuna Občine Kanal ob Soči s prilogami – 

predlog. 

4. Razprava in sklepanje o predlogu dodatne redne zaposlitve ene oskrbovalke - pomoč 

družini na domu. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 
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5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka modre cone – I. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

6. Razprava in sklepanje o začetku postopka za spremembo imena naselja in območij 

naselij v Občini Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan 

7. Razprava in sklepanje o podpori deklaracije o načelih strpnosti ter projekt promocije 

strpnosti »Mi smo ZA STRPNOST«. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

8. Kadrovske zadeve. 

(imenovanja v svet javnega zavoda osnovno varstvo, zobozdravstveno varstvo) 

Poročevalec KMVVI 

 
Župan je predlagal, da bi se dnevni red spremenilo in sicer tako, da bi svetniki, zaradi 
prisotnosti krajanov Anhovega, najprej obravnavali drugo točko dnevnega reda, nato prvo 
točko, vse ostale ostanejo nespremenjene. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Za predlagani spremenjeni dnevni red je glasovalo 14 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli 
naslednji 
 

SKLEP 
Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Informacija o pobudi krajanov Anhovega proti umestitvi lesnopredelovalnega centra v 

Anhovem in zahteva za prepoved obratovanja podjetja SICLES. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve v imenu Odbora za gospodarstvo, prostorsko 

planiranje in varstvo okolja je podala predsednica Tina Gerbec. V imenu krajanov Anhovega 

sta obrazložitve podala Bogomir Bavdaž in Lilijana Pulec. 

 

Svetniki pri tej točki niso razpravljali. 

 

SKLEP 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z informacijo o pobudi krajanov Anhovega 

proti umestitvi lesnopredelovalnega centra v Anhovem in zahtevo za prepoved obratovanja 

podjetja SICLES. 

 

Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 
 

K 2. točki dnevnega reda. 
Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana ter občinske uprave. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Marko Bucik, Risto Djurič, Mira Bandelj, 

Bruno Koncut, Klelija Dolenc in Bruno Colavini. 

 

Marko Bucik je dal pobudo za popravilo ograje do pokopališča v Kanalu, ki je že močno 
dotrajana. Prav je, da se jo umesti v proračun.  
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Župan je povedal, da so si to že ogledali, narejen je že predračun, tako da se bo to umesilo v 
proračun. 
Rista Djurića je zanimalo, zakaj se je opustilo vse aktivnosti z avtobusnim postajališčem v 
Ajbi? 
Župan je v zvezi s tem povedal, da so to skušali rešiti z zarisom na cestišče kot v Plavah. 
Kolikor je njemu znano to ne bo možno. Iskalo se bo druge možnosti. 
Mira Bandelj je vprašala, kdaj se bo v Ložicah ponovno postavilo tablo "Vi vozite"? Promet 
je namreč skozi Ložice je močno obremenjen s tovornjaki, kar je eden od razlogov za 
postavitev table. Tovornjakov je veliko zaradi gradnje mostu v Plavah in gradnje pri elektrarni 
Plave I. Kljub temu, da je bilo pred gradnjo mostu s strani DRSC-ja rečeno, da tovornjaki ne 
bodo vozili po lokalnih cestah. Zanima jo, kdo bo saniral škodo na teh cestah, ki so občinske, 
kar pomeni, da bo denar za sanacijo šel iz občinskega proračuna.  
Od občinske uprave že šesto leto čaka celoten seznam vseh objektov v občinski lasti in 
specifikacijo stroškov?  
Prav tako bi želela, da se do konca tega koledarskega leta pripravi seznam javnih poti in cest 
v krajevni skupnosti Deskle. Sprašuje ali ta seznam mogoče že obstaja, saj je bil popis 
nepremičnin delan leta 2007. Zanima jo, katere javne poti in ceste so v javni uporabi in niso 
javno dobro oziroma niso v lasti občine in kako je to rešeno.  
Rada bi videla soglasje ARSA za investicijo na parceli št. 169/7 v k. o. Deskle, ki je na 
erozijskem in poplavnem območju. Zanima jo tudi ali je lastnik parcele 4227/1 v k. o. Deskle 
dobil soglasje ARSA za nasip brežine. Na ta način je sebi rešil poplavne težave in jih nakopal 
ostalin sosedom. 
Župan je povedal, da občina soglasje od ARSA ima. Glede seznama javnih poti je povedal, 
da je to znana tema. V preteklosti se ob graditvi cest nikoli ni spraševalo lastnikov za 
soglasje, ljudje so bili veseli, da so dobili cesto. Če bi občina hotela rešiti vse te zadeve, bi jo 
to stalo nekaj proračunov in veliko časa. To se rešuje sproti. Ljudi to ne moti. Motilo bi jih, če 
bi morali plačevati davek na nepremičnine po katerih poteka javna pot. Pripravljavec OPN-ja 
je zagotovil, da je možno izvzeti vse površine, ki so v privatni lasti in javni uporabi, tako da 
posamezniki davka za te nepremičnine ne bodo plačevali.  
Mira Bandelj je povedala, da se ji to ne zdi tako problematično, če je lastnik občina oziroma 
če je to javno dobro in si je občina tako ali drugače to prilastila. Drugi problem, na katerega je 
pred dvema letoma že opozarjala pa je, da so, tudi v Kanalu, funkcionalne površine od 
Primorja. Enake težave imajo tudi v Desklah. Zanima jo predvsem, katere so tiste površine, 
ki se javno uporabljajo in niso v lasti občine in niso javno dobro. Sprašuje za seznam. 
Župan je povedal, da poskuša občina to urediti tam, kjer je vpletena in tam, kjer lastniki 
zahtevajo, da se to uredi. Povedal je tudi, da se bo seznam objektov, ki je bil že enkrat dan 
na občinski svet, pripravilo. Tablo "Vi vozite" se bo umestilo v proračun. 
Bruno Koncut je povedal, da je cesta Zamedveje Vrtače po zadnjem dežju ponovno v 
slabem stanju. Potrebno jo je sanirati ter razmišljati o dolgoročni rešitvi. 
Klelija Dolenc je imela vprašanje glede psov in pasjih iztrebkov. V Kanalu je tega veliko, 
zato bi bilo prav, da se to uredi tudi s pomočjo redarja. Mogoče bi bilo dobro, da bi se 
postavilo dva smetnjaka za pasje iztrebke. 
Župan je povedal, da ima občina Odlok o javnem redu in miru, v katerem je to tudi zapisano. 
V KS Deskle so na to temo postavili dodatne opozorilne table, kar se mu zdi vzgojno. Redar 
bo to težko rešil, saj je potrebo dobiti psa pri dejanju. Govoril bo z direktorjem medobčinske 
uprave, da pove, kako imajo to urejeno druge občine. 
Bruno Colavini je povedal, da imajo enak problem tudi na šolskem igrišču v Kalu. Tam so 
že postavili opozorilno tablo, sedaj so napisali še obvestilo. Na cesti v Kalu je potrebno čim 
prej zakrpati dve luknji. 
Risto Djurić je povedal, da so na temo pasjih iztrebkov na sejo krajevne skupnosti Kanal 
povabili redarja, ki jim je obljubil, da se bo pozanimal, kako imajo to urejeno drugod ter 
prinesel ponudbe. Do sedaj teh podatkov še niso dobili. So pa na sestanku sprejeli sklep, da 
se bo na Gradnikovi ulici v Kanalu postavilo tudi te koše. Določiti bo potrebno, kdo bo za te 
koše skrbel. 
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K 3. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o II. Rebalansu proračuna Občine Kanal ob Soči s prilogami – 

predlog. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podali Ljudmila Čibej Boltar, predsednica 

Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči in Tina Gerbec, predsednica Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Risto Djurić, Bruno Colavini in Marko 

Bucik. 

 

Glasovalo je 16 svetnikov. Z 12 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
 

1. 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans II proračuna Občine Kanal ob    Soči 
za leto 2016 vključno s pripadajočimi prilogami. 
 

2. 
Sklep prične veljati takoj. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu dodatne redne zaposlitve ene oskrbovalke - pomoč 

družini na domu. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Marko Bucik. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
o izdaji soglasja redne zaposlitve ene oskrbovalke - Pomoč družini na domu 

 

1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči daje soglasje k predlogu za redno zaposlitev ene 
oskrbovalke – socialnovarstvene storitve Pomoči družini na domu.  
 

2. 

Stroški dodatne zaposlitve znašajo 1.364,17 EUR/mesečno.  

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 
 
K 5. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka modre cone – I. branje. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve v imenu Odbora za gospodarstvo, prostorsko 

planiranje in varstvo okolja je podala predsednica Tina Gerbec. 



 5 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Mira Bandelj, Bruno 

Koncut, Hasib Brdar, Andreja Melink, Jože Valentinčič (Lig) in Jože Valentinčič (Deskle). 

 

Risto Djurić se je strinjal z ugotovitvami odbora za gospodarstvo. Po njegovem mnenju bi 

bilo prav, da bi se na obeh "placih", v Kanalu in v Desklah, zaradi gostinskih lokalov, 

podaljšal čas parkiranja na 90 minut. 

Mira Bandelj je povedala, da so bile v preteklosti, ko se je to urejalo v Kanalu, s strani 

prebivalcev in lastnika frizerskega salona pripombe, zato upa, da se bo uskladilo tudi z njimi. 

Bruno Koncut je predlagal, ta osnutek, ki ga je že predelal odbor za gospodarstvo, 

pregledata še krajevni skupnosti in podata pripombe. 

Hasib Brdar je predlagal, da bi se na ta mesta, kjer bodo zarisali modre cone postavilo 

parkomat.  

Andreja Melink je spraševala glede parkirišča za tovornjake, ki se ga sedaj gradi v Deskah. 

Zanimalo jo je ali bo to parkirišče, ko bo končano, zaprto z rampo. 

Risto Djurić je glede postavitve parkomatov povedal, da se mu to ne zdi smiselno, saj bo 

teh parkirnih mest v občini premalo. 

Jože Valentinčič (Lig) je povedal, da je potrebno na vsakem parkirišču zarisati dve parkirni 

mesti za invalide. 

Jože Valentinčič (Deskle) se strinja z modrimi conami v Desklah, saj so nekateri avtomobili 

na parkiriščih parkirani cel dan in zato domačini nimajo kam parkirati. Ne zdi pa se mu 

potrebno, da bi bile na celotnem parkirišču modre cone. Dovolj bi bila že polovica parkirišča. 

 

Glasovalo je 17 svetnikov. S 17 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Odredbo o uvedbi časovno omejenega 

parkiranja na javnih parkiriščih v Občini Kanal ob Soči v prvi obravnavi s predlogi in 

pripombami. 

 

 

K .6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o začetku postopka za spremembo imena naselja in območij 

naselij v Občini Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Hasib Brdar, Bruno Colavini, Risto 

Djurić, Klelija Dolenc, Simeon Kodelja, Mira Bandelj, Bruno Koncut, Miha Čargo, Tina 

Gerbec, Jože Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, France Pirih in Jože Valentinčič (Lig). 

 
Glasovalo je 17 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

1. 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči naloži občinski upravi, da začne s postopkom za: 

- spremembo imena naselja Kanal v Kanal ob Soči 
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- spremembo območij naselij in ulic v Kalu nad Kanalom, Kambreškem, Levpi, 
Plavah,… 
 

2. 
Ta sklep začne veljati takoj.  
 
 
K .7. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o podpori deklaracije o načelih strpnosti ter projekt promocije 

strpnosti »Mi smo ZA STRPNOST«. 

Poročevalec župan Andrej Maffi.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Risto Djurić, Hasib Brdar, Marko Bucik 
in Mira Bandelj. 
 
Glasovalo je17 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

 

 

SKLEP 

 
1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z Deklaracijo o načelih strpnosti ter 
projektom promocije strpnosti "Mi smo ZA STRPNOST". 
 

2. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
 
K .8. točki dnevnega reda. 
Kadrovske zadeve. 

Poročevalec predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Bruno 

Colavini. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 

Pri tej točki so svetniki sklepali o dveh sklepih in sicer o imenovanju predstavnika v Svet 

javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica in o imenovanju 

predstavnika v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 

 
Za prvi sklep je glasovalo 17 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 

o imenovanju predstavnika v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno 

varstvo Nova Gorica 

 

1. 

V Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica se imenuje: 

 

- Valter Valentinčič, Gregorčičeva ulica 27, 5210 Deskle 

2. 
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Mandat traja štiri leta. 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 
Za drugi sklep je glasovalo 17. Svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 

o imenovanju predstavnika v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo 

Nova Gorica 

 

1. 

V Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica se imenuje: 

 

- Risto Djurić, Ajba17, 5213 Kanal 

 

2. 

Mandat traja štiri leta. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18. uri. 
 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Bucik 
 
 
 
 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti 
- Zapisniki Odbora za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja, Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, Nadzornega odbora ter zapisnik 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
 
 
 
 
 
 
 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 



 8 

 
Na 13. redni seji, dne 13. 10. 2016, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 2: 
Potrdi se predlagani dnevni red. 

- na seji 
Sklep 3: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z informacijo o pobudi krajanov Anhovega 

proti umestitvi lesnopredelovalnega centra v Anhovem in zahtevo za prepoved obratovanja 

podjetja SICLES. 

-  na seji 
Sklep 4: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans II proračuna Občine Kanal ob    Soči 
za leto 2016 vključno s pripadajočimi prilogami. 

- na seji 
Sklep 5: 

Sklep o izdaji soglasja redne zaposlitve ene oskrbovalke - Pomoč družini na domu. 
- na seji 

Sklep 6: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Odredbo o uvedbi časovno omejenega 

parkiranja na javnih parkiriščih v Občini Kanal ob Soči v prvi obravnavi s predlogi in 

pripombami. 

- na seji 
Sklep 7: 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči naloži občinski upravi, da začne s postopkom za: 
- spremembo imena naselja Kanal v Kanal ob Soči 
- spremembo območij naselij in ulic v Kalu nad Kanalom, Kambreškem, Levpi, 

Plavah,… 
- na seji 

Sklep 8: 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z Deklaracijo o načelih strpnosti ter 
projektom promocije strpnosti "Mi smo ZA STRPNOST". 

- na seji 
Sklep 9: 

Sklep o imenovanju predstavnika v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno 

varstvo Nova Gorica. 

- na seji 

Sklep 10: 

Sklep o imenovanju predstavnika v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo 

Nova Gorica. 

- na seji 

 


